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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. M. van Oosterwijk, voorzitter de heren S. van den Brekel (SP), W. 
Couwenberg (lijst Couwenberg), H. Gabriëls (PAG) E. Schellekens (LRG), H. 
Schuurmans (PvdA), J. Swaans (VVD) en de heer N. de Vries (CDA) en de 
dames L. Franssen- du Maine (LRG), M. de Groot- Haen (CDA), A. 
Eikelenboom (SP), R. Veldhoven- Couwenberg (Lijst Couwenberg), M. Vonk 
(VVD) 
Wethouders M. Immink en S. Sperber 
Ambtelijke bijstand: de heer Van Bezouw (agendapunt 2) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De dames P. Criens (PvdA) en J. Appels (VVD) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2014/19-juni/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.  Raadsvoorstel aanvullend krediet t.b.v. renovatie basisschool De Regenboog 
Standpunten fracties: 
 
LRG Heeft het consequenties als in 2015 nog werkzaamheden moeten worden uitgevoerd? 
PAG Vindt het prima dat aandacht wordt besteed aan energiezuinigheid. Een behoorlijke stijging 

van de kosten. Kan dat niet eerder worden aangegeven? Waarom betaalt de school nu 
meer?  Energiezuinigheid leidt ook tot lagere exploitatielasten. 

CDA Is duur. Kunnen zich in het voorstel vinden, maar willen in de toekomst minder van dit soort 
verrassingen. Is van mening dat binnen het gemeentelijke duurzaamheidsbeleid bij dit soort 
werk uitgangspunt moet zijn. 

SP Kan niet tegen de renovatie van een school zijn. Maakt zich wel zorgen over de kwaliteit 
van advisering, eventueel ook bij andere onderwerpen. Vraagt te overwegen of ook 
zonnepanelen geplaatst kunnen worden, nu er ook nieuw dakbedekking wordt aangelegd. 
Maakt zich zorgen over eventuele gezondheidsrisico's van asbesthoudende kit en staat van 
de kozijnen. 
Verwijst naar een project met 70 scholen in Tilburg waar wordt gekeken hoe zo zuinig 
mogelijk met energie wordt omgegaan. 

VVD Akkoord met het voorstel. 
PvdA Vindt dat niet per school over beleid rond zonnepanelen gesproken moet worden, maar dat 

dit breder aan de orde zou moeten zijn.  
Lijst Couwenberg Sluit zich aan bij het standpunt van de SP. Vraagt naar de aanbestedingsprocedure. 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/19-juni/19:30
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/19-juni/19:30
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Advies van de commissie: 
Conclusie: Het stuk kan als A-stuk naar de raad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber zegt toe bij het verslag antwoord te geven op de vraag of er gezondheidsrisico's zijn gelopen 
door de asbesthoudende kit in combinatie met de versleten kozijnen. 
Wethouder Sperber zegt toe een lijstje bij het verslag te voegen van aannemers die zijn uitgenodigd om offerte 
voor het werk in te dienen. 
Wethouder Sperber zegt toe dat hij actief naar zonnepanelen gaat kijken. Als kosten hoger worden, dan komen 
we bij de raad terug. De tip van mevrouw Eikelenboom over het project in Tilburg wordt onderzocht.  
 
3. Raadsvoorstel jaarstukken 2013 en begroting 2015 GGD  
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Kan instemmen met begroting. Vraagt zich af wanneer de gemeenteraad aan bod is bij de 

taakdiscussie. 
PAG Gaat ervan uit dat 19 cent voor infectieziektenbestrijding alleen voor dit doel bestemd is.  
CDA Stem in met begroting en jaarrekening. De begroting van de GGD geeft aan dat zij een 

optimale bijdrage aan de transities willen leveren. Maar hoe dat moet gebeuren blijkt niet 
uit de stukken.  
Kan zich vinden in de zienswijze voor de 19 cent met betrekking tot 
infectieziektenbestrijding. Uit de takendiscussie zou de noodzaak hiervan moeten blijken. 
Stelt voor de gemeenteraden eerder te betrekken bij de besluitvorming, zodat de raad hier 
invloed op uit kan oefenen. De gemeenteraad wordt pas in laatste fase betrokken. Hij pleit 
naar het voren halen van de positie van de gemeenteraden.  

SP Vindt het belangrijk dat de GGD in een gezonde situatie is. Vindt de investering in 
infectieziektebestrijding wel begrijpelijk. Daar zou een iets minder kritische houding op 
kunnen zijn. 

VVD Het college kwalificeert de begroting als broos. De VVD vindt het jammer dat het college op 
deze wijze de begroting moet kwalificeren. Steunt de zienswijze. Maakt zich zorgen over de 
verhoging van het risicoprofiel. 

PvdA De raad wordt geadviseerd zienswijzen in te dienen. 
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het stuk kan worden doorgeleid als A-stuk naar de raad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
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Wethouder Immink zegt toe bij het verslag aan te geven wat de actuele afspraken zijn met betrekking tot het 
proces van de takenanalyse en de betrokkenheid van de raden hierbij. 
 
4. Raadsvoorstel jaarstukken 2013 en begroting 2015 RAV 
 
Standpunten fracties: 
 
VVD Kan een A-stuk zijn. Vraagt of de goedkeurende verklaring aanwezig is. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het stuk kan als A-stuk worden doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Immink antwoordt op de vraag van de VVD dat de accountantsverklaring voor 10 juni aanwezig is. 
  
5. Raadsvoorstel startnotitie: 'Back to Basics' ronde 2 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Vraagt waarom er geen problemen worden verwacht bij andere organisaties. LRG kan 

meegaan met scenario 4. Komt hier in de raad op terug. 
PAG Er zijn redenen genoeg om dit uit te stellen. In het besluit moet staan dat er een aparte 

regeling is voor verenigingen.  
CDA Steunt het voorstel. Mist in de argumentatie bij de keuze de ambtelijke capaciteit. Voor de 

verenigingen komt een aparte regeling. Dat is goed.  
SP Kan zich in grote lijnen vinden in het uitstel. Worden verenigingen betrokken voor het 

maken van nieuw beleid. Hoe gaat offerteprocedure eruit zien? Wordt de inhoud van de 
doelstellingen ook meegenomen? 

VVD Kan zich vinden in scenario 4. Er zijn instellingen en organisaties die wachten om weer in 
aanmerking te komen voor een subsidie. Hoe verhoudt zich dit oa met de beginselen van 
rechtszekerheid, vertrouwen, gelijkheid? Loopt de gemeente daarbij risico op 
schadeclaims? 

PvdA Back tot basics is onderlegger voor de verdeling van subsidies. Het is logisch daarbij 
rekening te houden met de transities. Wat ligt er onder de transities? 

Lijst Couwenberg Stemt in met het collegevoorstel.  
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het stuk kan als B-stuk worden doorgeleid naar de gemeenteraad. 
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Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Immink zegt toe de vragen over de vraag over de verhouding van de rechtsbeginselen op het nieuwe 
subsidiebeleid (vertrouwensbeginsel, gelijkheidsbeginsel, rechtszekerheidsbeginsel) en het daarmee gepaard 
gaande risico op schadeclaims bij het verslag te beantwoorden. 
Er was een paar verenigingen welke zich niet aan de oude afspraken konden en wilden houden. Welke dat 
waren wordt bij het verslag aangegeven. 
De raad wordt geïnformeerd zodra er meer bekend is over het veranderde beleid voor de verenigingen. 
 
6. Verslag van de commissie Welzijn 20 mei 2014 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst doorgenomen. 
 
7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Sperber deelt mee dat er een architectenbureau is geselecteerd voor de nieuwbouw van 2 scholen 
De Vonder en De Kameleon. Daarbij is duidelijk aangegeven dat eerst moet worden voldaan aan een aantal 
voorwaarden die zijn gesteld door de raad. Pas daarna kan het definitieve ontwerp worden voorgelegd. 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Gabriëls vraagt naar aanleiding van een artikel in de krant over het ondernemerslab of het college dit 
initiatief kent. En of de gemeente mensen aanmeldt. 
Wethouder Sperber heeft hetzelfde in de krant gelezen. Beantwoordt dit bij het verslag. 
De heer Van den Brekel wil graag geïnformeerd worden over het tijdstip waarop aanbestedingen over 
bijvoorbeeld zorg en regiotaxi plaatsvinden. 
Wethouder Immink zegt dit toe.  
Wethouder Sperber wijst daarbij erop dat dit over alle commissies heengaat. Lijkt hem logischer de vraag bij de 
commissie AZ te stellen. 
 
9. Stukken ter kennisname Welzijn (zie bijlage)  
Van deze stukken wordt kennisgenomen.  
De heer Swaans is geïnteresseerd in de balans van SCAG en vraagt zich af waarom er € 20.000 aan groot 
onderhoud is opgevoerd. Ziet het antwoord schriftelijk tegemoet.  
 
10. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  20.40 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
2 september  2014. 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

19-6-2014 Krediet Regenboog:  zegt toe bij het 
verslag antwoord te geven op de vraag of 
er gezondheidsrisico's zijn gelopen door de 
asbesthoudende kit in combinatie met de 
versleten kozijnen. 

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag Deze vraag is voorgelegd aan Geofox Lexmond die in opdracht 
van de gemeente een volledige asbestinventarisatie type A 
(conform SC540) hebben uitgevoerd. Volgens hen is de kans op 
gezondheidsrisico nihil. Er is geen sprake van delamineren en de 
asbestvezels zitten in een gebonden product.  

19-6-2014 Krediet Regenboog: zegt toe een lijstje bij 
het verslag te voegen van aannemers die 
zijn uitgenodigd om offerte voor het werk 
in te dienen. 

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag In verband met  de regels van het aanbestedingsbeleid mogen de 
namen pas na 30 juni 2014 bekend gemaakt worden. Deze 
zullen dan via een raadsinformatie aan de raad worden gestuurd.  

19-6-2014 Krediet Regenboog: Actief naar 
mogelijkheden zonnepanelen kijken. Als 
kosten hoger worden, dan wordt daar bij 
de raad op teruggekomen.  

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag Deze toezegging wordt gestand gedaan. Schoolbestuur wordt bij 
de oriëntatie / het onderzoek naar de mogelijkheden betrokken. 
Binnen deze context zullen tevens nadrukkelijk de maatregelen 
worden beschouwd die thans in het kader van duurzaamheid in 
het renovatieplan zijn opgenomen. 

19-6-2014 Krediet Regenboog: De tip over het project 
in Tilburg waarbij de mogelijkheden voor 
zonne-energie op 70 scholen zijn 

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag In samenspraak met schoolbestuur zal contact worden 
opgenomen met MOED en worden de mogelijkheden die het 
Tilburgse project voor basisschool De Regenboog biedt nader 
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onderzocht wordt nagegaan. verkend. 

19-6-2014 Begroting - jaarverslag GGD: aangeven wat 
de actuele afspraken zijn met betrekking 
tot het proces van de takenanalyse en de 
betrokkenheid van de raden hierbij. 

Wethouder 
Immink 

Bij verslag Na het AB GGD in november – wanneer de wethouders er met 
elkaar over spreken - worden de Raden betrokken bij de 
takenanalyse. Dat is ruim op tijd om de begroting 2016 nog te 
beïnvloeden, wat ook de bedoeling is van de GGD. 
 

19-6-2014 Back to Basics: de vraag over de 
verhouding van de rechtsbeginselen op het 
nieuwe subsidiebeleid 
(vertrouwensbeginsel, gelijkheidsbeginsel, 
rechtszekerheidsbeginsel) en het daarmee 
gepaard gaande risico op schadeclaims 
schriftelijk beantwoorden. 

Wethouder 
Immink 

Bij verslag Het antwoord volgt z.s.m. via een raadsinformatie.  

19-6-2014 Back to Basics: De raad wordt 
geïnformeerd zodra er meer bekend is over 
het veranderende beleid voor de 
verenigingen. 

Wethouder 
Immink 

 Wordt gedaan.  

19-6-2014 Toelichting geven op het initiatief 
Ondernemerslab en eventuele Goirlese 
betrokkenheid. 

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag De regio Midden-Brabant heeft samen met het IMK speciaal 
voor jongeren tussen de 18-27 jaar een programma ontwikkeld 
‘Ondernemerslab Midden-Brabant’ om ideeën en mogelijkheden 
van jongeren als eigen ondernemer te ontdekken. Goirle neemt 
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hier aan deel. Zie voor voorwaarden en nadere informatie:  
http://www.imk.nl/voor-ondernemers/opleiden-ik-wil-
leren/ondernemerslab.html. Er heeft tenminste één kandidaat uit 
Goirle belangstelling via Goirle aan de Slag. 

18-2-2014 Eind 2014 de uitwerking van het voorstel 
inzet extra middelen WWB armoede 
bestrijding nader te bekijken, ook in relatie 
tot de vormgeving van het jeugdbeleid. 
 

Wethouder 
Sperber 

18-11-2014 Wordt gedaan. 

8 oktober 
2013 

Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket 
zijn ivm de transities 

Wordt gedaan.  

9 oktober 
2012/20 
november 

Er worden voortgangsrapportages aan de 
commissie/raad aangeboden tijdens het 
traject van de transitie AWBZ naar de 
Wmo.  
 

Wethouder 
Sperber 

 Wordt invulling aan gegeven.  
In april is de tweede voortgangsrapportage van 2014 aan de 
leden van de raad worden toegestuurd. In juni, 
augustus/september en november 2014 volgen nieuwe 
rapportages.  

 
  

http://www.imk.nl/voor-ondernemers/opleiden-ik-wil-leren/ondernemerslab.html
http://www.imk.nl/voor-ondernemers/opleiden-ik-wil-leren/ondernemerslab.html
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